

# 职业健康安全体系认证

# ISO 45001

## 工作场所安全 | 风险管理



### 认证收益

ISO 45001为企业提供了提升工作场所安全、减少员工伤害的框架，符合国际标准与法规要求。实施后，企业将获得以下主要收益：

- 提升韧性：**通过风险预防和持续改进，增强企业应对挑战的能力。
- 降低风险与损失：**减少事故发生，降低相关成本和法律风险。
- 强化合规性：**确保符合职业健康安全法律法规，减少罚款与诉讼。
- 提升品牌形象：**展示社会责任感，提升企业声誉。
- 适应国际市场：**为全球通用标准，帮助企业扩大国际市场份额。
- 增强员工满意度：**提供安全健康的工作环境，提升员工士气与生产力。
- 持续改进：**优化安全管理体系，推动企业长期可持续发展

联系我们

136 0185 2735

[contact@amtivocn.com](mailto:contact@amtivocn.com)



### 认证流程



ISO 45001 是一个国际职业健康与安全 (OH&S) 管理体系标准。它提供了一个框架，用于提升工作场所安全、减少员工伤害，并确保符合健康与安全法规要求。该标准帮助企业有效管理职业健康与安全风险，营造更安全的工作环境。



## 我们的优势

Amtivo集团获得国际认可机构UKAS（英国皇家认可委员会），ANAB（美国国家标准协会和美国质量协会），以及INAB（爱尔兰国家认可委员会）等认可，Amtivo凯瑞克依集团资源能够在全中国范围内开展UKAS认证业务，拥有以下独特优势

- **国际背景与本地化服务：** 依托Amtivo集团在全球40多个国家的资源，结合对中国本地市场的深入理解，为企业提供量身定制的解决方案，确保认证服务既符合国际标准又贴合实际需求。
- **专业团队与丰富经验：** 拥有一支经验丰富的专业审核团队，认证过程科学、高效、公正，帮助企业顺利完成认证。
- **高客户推荐率：** 多家知名企业建立了长期合作关系，服务质量获得广泛认可。94% 的客户表示愿意推荐我们的服务。

## 欢迎联络我们获得报价

ISO 45001 是全球公认的职业健康与安全标准，帮助企业提升员工安全、降低风险、优化工作环境并控制运营成本。

通过 Amtivo 中国的专业认证服务，企业可展示合规性与卓越表现，提升市场竞争力，赢得信任，助力可持续发展。



联系我们

[contact@amtivocn.com](mailto:contact@amtivocn.com)

Occupational Health & Safety System Certification

# ISO 45001

Workplace Safety | Risk Management



## What Are the Benefits of ISO 14001?

ISO 45001 provides a framework for improving workplace safety and reducing employee injuries, ensuring compliance with international standards and regulations. By implementing ISO 45001, businesses will gain the following key benefits:

1. **Enhanced Resilience:** Through proactive risk prevention and continuous improvement, businesses can strengthen their ability to respond to challenges.
2. **Reduced Risks and Losses:** Minimize accidents and related costs, as well as legal risks.
3. **Stronger Compliance:** Ensure adherence to health and safety regulations, reducing fines and legal issues.
4. **Improved Brand Image:** Showcase corporate social responsibility, enhancing the company's reputation.
5. **Global Market Readiness:** ISO 45001 is a globally recognized standard, helping businesses expand their international market presence.
6. **Increased Employee Satisfaction:** Provide a safer, healthier work environment, boosting employee morale and productivity.
7. **Continuous Improvement:** Optimize safety management systems, supporting long-term sustainable development.

## Certification Journey



ISO 45001 is an international standard for Occupational Health & Safety (OH&S) management systems. It provides a framework to enhance workplace safety, reduce employee injuries, and ensure compliance with health and safety regulations. The standard helps organizations manage OH&S risks effectively, fostering a safer work environment.



## Why You Should Choose Amtivo

Amtivo Group is proud to hold accreditation from internationally respected bodies such as **UKAS** (United Kingdom Accreditation Service), **ANAB** (American National Standards Institute and American Society for Quality), and **INAB** (Irish National Accreditation Board). With the support of the Group's extensive resources, Amtivo China is equipped to deliver UKAS-accredited certification services worldwide,

- **Global Expertise with Localized Services:** Drawing on Amtivo Group's presence in over 40 countries worldwide and a deep understanding of the Chinese market, we provide tailored solutions that ensure certification services meet international standards while aligning with practical needs.
- **Professional Team with Extensive Experience:** Our team of experienced auditors ensures a scientific, efficient, and impartial certification process, helping businesses achieve certification smoothly.
- **High Customer Recommendation Rate:** Many renowned companies have established long-term partnerships with us, reflecting the high quality of our services. 94% of clients have expressed willingness to recommend our services.

## Contact us to Get a Quote

ISO 45001 is a globally recognized standard for Occupational Health & Safety management, helping businesses enhance employee safety, reduce risks, optimize the work environment, and control operational costs.

Through Amtivo China's professional certification services, businesses can demonstrate compliance and excellence, improve market competitiveness, build trust, and support sustainable development.



Contact us

[contact@amtivocn.com](mailto:contact@amtivocn.com)